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Van de redactie 
 
De laatste maanden is er veel aandacht geweest door de media voor Lijnden en 
Boesingheliede. En dan bedoelen wij niet weer een aanrijding op de A9 of een file 
bij het knooppunt Raasdorp. Nee, wie het Witte Weekblad, de Hoofddorpse 
Courant of  de Westerpost leest, heeft de nieuwsontwikkeling over onze dorpen 
kunnen volgen. 
 
Zo is er eerst de soap rondom de sluiting van de Vluchthaven geweest. Dit is 
gelukkig met een sisser afgelopen. Het dorpshuis mag voorlopig openblijven, 
aldus wethouder Steffens.  
Heeft de uitzending op TV Noord Holland, op initiatief van de dorpsraad, hieraan 
bijgedragen? In ieder geval goed nieuws voor ons als dorpsbewoners.  
Want waar moeten wij anders heen om onze stem uit te brengen als er weer een 
referendum is?  
 
Maar het echte goede nieuws is natuurlijk voor alle gebruikers van de 
Vluchthaven. Zo is toneelvereniging Genesius al meer dan 100 jaar verbonden 
aan ons dorpshuis; elke spijker en plank is/ruikt naar Genesius. Waar moet zo’n 
club opnieuw gaan wortelen? Wie de afgelopen weken is wezen kijken bij een van 
de twee toneeluitvoeringen, weet dat de spelers nog jaren lang mee kunnen en in 
Lijnden thuis horen. 
 
Veel in het nieuws was natuurlijk de omlegging van de A9. Ruim 2 jaar lang is er 
gegraven en veel zand verplaatst, maar nu zijn bijna alle brug- en viaductdelen 
geplaatst en ontstaat er daadwerkelijk een nieuwe weg. Zelfs de straatlantaarns 
zijn al in werking.  Het viaduct over de Hoofdvaart is nu ook dicht. Nog even 
asfalteren en de weg kan open, zou je bijna kunnen bedenken. Maar daar moeten 
we nog even geduld mee hebben. Voor onze rust willen we graag ook dat de 
geluidschermen geplaatst gaan worden. 
 
In Boesingheliede is de parallelweg eindelijk klaar. In de middenberm is een mooie 
groen afscheiding verschenen. Het geheel is een stuk overzichtelijker geworden 
en een verrijking van de buurt. 
 
Het sportieve nieuws gaat over Johan en Christoffel Hendriks. In de afgelopen 
wintermaanden waren zij heel actief in de schaatssport.  
Ze wonen niet meer in het dorp, maar fietsen regelmatig een trainings-rondje hier 
in de buurt. Wie weet komt u ze tegen! In deze Boeselijn een terugblik van trotse 
ouders op het afgelopen seizoen. 
 
 
 

 
Veel nieuws in de media natuurlijk over Schiphol. Onze luchthaven wil verder 
groeien naar meer starts  en landingen. Hiervoor gaat o.a. Schipholplaza op de 
schop, komt er een nieuwe pier en een nieuwe passagiersterminal.   
Dit alles is goed voor de economie en voor Schiphol als mainport. 
De expansie van Schiphol is minder goed nieuws voor de omwonende van de 
luchthaven als het gaat om het leefklimaat. Meer herrie en meer fijnstof om maar 
twee belangrijke nadelen te noemen.  
 
Zoals u weet is onze eigen Louis van Daalen al veel jaar actief namens de 
Dorpsraad om op te komen voor de belangen van Lijnden als het gaat om de 
geluidshinder die het luchtverkeer met zich meebrengt.  
In de bijdrage van Louis in deze Boeselijn kunt u zijn eigen verhalen vernemen. 
Na 13 jaar strijd heeft  hij de balans opgemaakt en besloten het Schiphol-dossier 
op een laag pitje zetten.  Het is als inwoner onbegonnen werk om te strijden tegen 
de nadelige gevolgen die de luchthaven met zich meebrengt. 
 
Lijnden is maar een klein dorp en de belangen van ons wegen niet op tegen die 
van een grote luchthaven. Maar niets doen is ook geen optie. De stem die Louis 
gehad heeft namens de dorpsraad is zeker van belang geweest, maar lijkt zo 
zinloos. Daarom hebben wij veel respect voor het doorzettingsvermogen van 
Louis, dat hij Lijnden toch heeft weten te vertegenwoordigen. Daarvoor zijn wij 
hem heel veel dank verschuldigd.  
 
Rest ons u veel leesplezier toe te wensen in uw Boeselijn 
De redactie 
 
 
 

*-*-*-*-* 
 
 
In deze Boeselijn wat vrolijke 
foto’s, ingestuurd door lezers, 
van bloeiende bloembollen die 
tijdens de burendag 2016 zijn 
uitgedeeld.  
 
Heel Lijnden Fleurig !! 
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Nieuws van de dorpsraad 
 
Jaarvergadering 2016  
Op donderdag 18 februari hadden wij onze jaarvergadering. Dit ging over het 
afgelopen jaar, 2015.  
Een belangrijk agenda punt is het voortbestaan van onze Vluchthaven.  
De voorzitter schetst het verhaal van de laatste paar jaar: De dorpsraad wilde 
graag naar stichting Maatvast om de continuering voor de verenigingen die 
gebruik maken van de Vluchthaven en het Vluchthonk zeker te stellen.  
Echter dit was in eerste instantie niet mogelijk omdat onze begroting niet sluitend 
was. Wij hebben er heel hard met zijn allen, dus vooral ook de verenigingen, aan 
gewerkt om de begroting sluitend te krijgen. Dit was in 2014 gelukt.  
 
Maar Stichting Maatvast wilde ons alsnog niet overnemen omdat voor hen niet 
duidelijk was hoe lang de gemeente Haarlemmermeer de Vluchthaven en het 
Vluchthonk nog open wilde houden. En er was onduidelijkheid over het (groot) 
onderhoud.  
Wij hebben naar aanleiding hiervan aan de gemeente gevraagd wat wij nu kunnen 
verwachten. Wij proberen al een paar jaar hierover een antwoord te krijgen van de 
gemeente. Het antwoord dat wij kregen was niet echt bevredigend. 
Het bestuur geeft aan er alles aan te doen om de verenigingen onderdak te 
houden.  
 
Daarnaast werd gesproken over de financiën, voor alle aanwezigen was er een 
kopie van het financiële verslag. En de penningmeester geeft uitleg hierover. 
De exploitatie van de Vluchthaven en het Vluchthonk werd besproken en het 
jaarverslag van 2015 werd voorgelezen.  
 
Tijdens de rondvraag kwam de vraag om iets aan de lichten van de bij het gemaal 
wegrijdende auto's te doen. Die schijnen hinderlijk in de woningen van de mensen 
die aan de Hoofdweg wonen. En er werd gevraagd waarom de belichting van het 
gemaal tegenwoordig uit was. Op deze punten is inmiddels door de dorpsraad 
actie ondernomen. 
 
Na de pauze vertelde Louis van Daalen over de buurt Whatsapp's.  En daarna 
over de voortgang mbt de geluidshinder rond Schiphol.  
 
Foto wedstrijd 
In de vorige Boeselijn stond al een oproep. Maar we doen nog een oproep. Maak 
één of meer foto's als de bollen, uitgedeeld tijdens de burendag in september 
2015, bij u mooi in bloei staan. U kunt de foto's opsturen naar els@dikkes.nl.  
De foto’s van de mooiste en meest creatieve bollen-tuintjes worden in de Boeselijn 
geplaatst.  

En de dorpsraad heeft ook nog een prijs beschikbaar gesteld voor het leukste/-
mooiste/grappigste resultaat. 
Omdat de bollen niet allemaal gelijk zullen bloeien kunt u foto's insturen van 
verschillende momenten. 
 
Ringdijk overleg 
In april 2014 hebben zeven dorpsraden, van aan de Ringdijk gelegen dorpen, een 
brief aan het college gestuurd. De zeven dorpsraden zijn van Nieuwe Brug/ de 
Liede, Nieuwe Meer, Oude Meer, Rijsenhout, Vijfhuizen, Weteringbrug en 
Zwaanshoek. In deze brief werd de bezorgdheid over een aantal problemen die bij 
de Ringdijk/Ringvaart spelen uitgesproken. 
 
Op 21 april 2015 heeft het College van B&W het plan van aanpak Ringdijk en 
Ringvaart vastgesteld. Dit plan is opgesteld naar aanleiding van deze brief. In 
deze brief werden problemen genoemd, te weten gevaarlijke verkeerssituaties, 
verzakte stoepen, rommel en zwerfvuil, verrommeling van percelen, vervuiling 
achter de dijk, de verkoop van kades door het Rijnland aan particulieren en het 
ontbreken van participatie.  
 
Om knelpunten en kansen goed in beeld te krijgen is in december gestart met 
participatie-bijeenkomsten waarin de thema’s: leefbaarheid, verkeer en 
water/groen/recreatie met de bewoners besproken worden. Per dorp wordt er een 
top 3 samengesteld van zaken die de bewoners het belangrijkst vinden.  
Wij willen ook de (dijk)bewoners van Lijnden de mogelijkheid geven om hierover 
mee te praten. Daarom is in samenwerking met de gemeente Haarlemmermeer 
besloten een bijeenkomst hierover te houden op maandag 13 juni a.s. vanaf  
19.30 uur in de Vluchthaven. 
 
Vergaderdata bestuur dorpsraad 
De data in de eerst komende maanden zijn: 25 april, 30 mei en 27 juni. 
De vergaderingen vinden plaats in de Vluchthaven en beginnen om 19.30 uur. 
 
De bestuursvergaderingen zijn openbaar. U mag dus altijd een vergadering 
bijwonen. Het is wel handig om vooraf bij ons secretariaat te melden dat u wilt 
komen. Wij kunnen u dan de agenda toe mailen, zodat u weet waar we het over 
gaan hebben. 
Het secretariaat (Inge Visser) kunt u bereiken via email: secretaris@dorps-
raadlijnden.nl 
Uiteraard kunt u haar ook bellen: (023)5552150  (liever niet na 20.00 uur bellen) 
 
Het huren van een zaal(tje) in de Vluchthaven 
Vragen en regelen via de beheerder, Sennie Chan  0624535015. 
 
Website:  www.dorpsraadlijnden.nl  voor verdere informatie. 
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Nieuws van de dorpsraad 
 
De Vluchthaven 
 
Het was een onderwerp op de jaarvergadering en er was 
ook aandacht voor in de media (Haarlems Dagblad en de Hoofddorpse Courant). 
We waren zelfs bij TV Noord-Holland in een nieuwsuitzending. 
 
Ons dorpshuis zou per 1 juli aanstaande moeten sluiten. 
Dit naar aanleiding van adviezen van ambtenaren van de gemeente 
Haarlemmermeer. Na alle aandacht in de media, heeft het bestuur een gesprek 
gehad met de wethouder mevrouw Marjolein Steffens- van de Water en haar 
verantwoordelijke ambtenaren. 
Mevrouw Steffens verontschuldigde zich in dit gesprek voor de gang van zaken. 
Zij verzekerde ons, dat het dorpshuis echt niet zo maar gesloten zal gaan worden. 
Dus zeker niet per 1 juli 2016. 
 
Wel zullen er eind 2017 gesprekken komen over alle dorpshuizen in de 
Haarlemmermeer en de mogelijkheden van verhuur. De dorpsraad zal nauw 
betrokken worden bij die gesprekken. 
 
Dus voorlopig zal er door de verenigingen nog volop gebruik kunnen worden 
gemaakt van ons dorpshuis. 
De soep wordt dus niet zo heet gegeten als ze wordt opgediend. 
 
Eind 2017, begin 2018: wordt vervolgd! 
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Genesius 
 
Dag Allemaal, 
 
Zo, afgelopen zaterdag 9 april, was weer de laatste avond van dit seizoen, met 
weer, net als een week daarvoor, 75 gasten die genoten! 
 
“Streep door de rekening”, de door ons opgevoerde klucht van Jo snoeren, is  er 
een met een spannend eind…….  
 Paul en zijn zus Lynn hebben van hun ouders hotel Aaftink geërfd. Paul runt het 
hotel en Lynn werkt bij de politie. Broer en zus hebben constant ruzie, omdat Lynn 
wil dat het hotel verkocht wordt. Zij wil het geld om er goed van te kunnen leven, 
zeker nu ze met haar vriendin Anne bij de politie ontslagen is. 
 
Een cowboy, een mislukte bokser, een dokter en een welgestelde dame met haar 
dochter waren de opvallende gasten van het hotel…. 
Na ontwarring van alle misverstanden was er toch weer een goed einde 
 
Na afloop was er een optreden van een geweldige zanger: HUGO Live en waren 
we met z’n allen dik tevreden…… 
Genoten en gedanst, als vanouds……. 
 
Tuurlijk was het spannend of de Vluchthaven open zou blijven en dat blijft het 
eigenlijk wel voorlopig…… 
We gaan ons in mei beraden over onze toekomst, wat willen we en hoe kunnen 
we dat vormgeven…… Jullie hebben ons in ieder geval niet in de steek gelaten….. 
Nu gaan we achter de schermen door met regelen en organiseren, maar voor 
Toneel is het even rust………. 
 
Alle mensen en buurtgenoten die ons een warm hart toedragen, dank jullie wel! 
Een diepe buiging voor jullie want zonder publiek zouden we niet kunnen 
bestaan……… 
Een fijne zomer toegewenst en hopelijk zien we U op de voorstellingen op 19 en 
26 november! 
 
We zoeken nog steeds leden……. om bestaansrecht te houden, dussssss mocht 
U zin hebben dan bent u van harte welkom!  
 
Annet Meijer Voorzitter Genesius. 
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Oud doet wijs 
 
Beste lezers, 
 
Sinds de laatste Boeselijn is er weer veel gebeurd op onze club. 
 
Aan de donderdag van de boerenkool (21 januari) beleefde Jopie Loogman  
zoveel pret. Helaas kwam zij daarna niet meer terug op de club. Ze is lang van 
huis geweest maar nu gelukkig weer thuis en wij wachten op haar terugkomst bij 
ons op de donderdagmiddag.  
 
Wij hebben drie nieuwe leden gekregen, de heer Koos Gijzenberg, mevrouw  
Jopie Nibbering en de heer Jan van Beem. Welkom bij de club! 
 
We waren blij verrast, want Joop was weer aanwezig na een knie operatie.  
Het gaat gelukkig wat beter en we hebben geproost op zijn verjaardag!  
 
De volgende mensen willen wij ook graag feliciteren namelijk mevrouw Meep 
Dekker met de bijzondere leeftijd van 92 jaar en de heer Jan Meegdes, de heer 
Henk Eikelenboom en mevrouw Janie Markus.  
 
We werden met de Paasdagen verrast door het bestuur met voor iedereen 10 
Paaseieren.  
Wij gaan nog een aantal keer kaarten en dan hebben wij zomerseizoen!  
Dus allemaal flink aan de slag om nog punten te halen! 
 
Wil Blauwhoff 
 
 

*-*-*-*-* 
 
 

Wandelen op donderdagavond 
 
Elke donderdagavond om 20.00 uur vertrekt er een groepje enthousiaste 
wandelaars vanaf de witte brug over de Hoofdvaart bij het gemaal om een lekkere 
wandeling te maken in en rond het dorp. Na ruim een uur zijn ze meestal weer 
terug bij de brug. 
Zin om ook eens mee te wandelen? Voel je vrij en sluit je op een donderdagavond 
aan om van de avond, het lopen en elkaars gezelligheid te genieten. 
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NL doet 
 
Echte hedera. 
Langs deze weg willen wij graag de Dorpsraad bedanken voor hun inzet en moeite 
die ze gedaan hebben tegen de overlast die wij van de winter hadden van de 
inschijnende koplampen van de parkeerplaats van Qunis.  
 
Vanaf september hadden we Qunis er al op geattendeerd dat wanneer de 
blaadjes van de bomen zouden vallen, de lampen van de auto’s op het 
parkeerterrein recht ons huis in schijnen.  
Qunis verwees ons naar de beheerder, de Stichting Boei, die het parkeerterrein 
ook onder zijn hoede heeft. Deze laatste had absoluut geen oor voor ons 
probleem en wilde er aanvankelijk niets aan doen. We moesten er maar mee leren 
leven: “soms zit het mee en soms zit het tegen”!!  
 
We hebben het probleem ingebracht bij de Dorpsraadvergadering van 18 februari  
jl. en of het nu door de brief van de Dorpsraad kwam of door onze voorafgaande 
telefoongesprekken met Boei, maar de dag na de brief van de Dorpsraad werd er 
een plastic zeil geplaatst met hedera-print.  
Het lost ons probleem van de stilstaande autolampen wel op, maar het oogt toch 
wat kunstmatig. De Dorpsraad heeft ons geholpen deze onnatuurlijkheid op te 
lossen door samen op 12 maart jl. met ‘NL Doet’  échte hederaplantjes te planten.  
 
Het was een gezellige dag met koffie en gebak van Connie (die jarig was)  en wij 
hopen op een prachtige natuurlijke afscheiding (met doorgroeimogelijkheden!) 
voor de toekomst. 
 
Evelien ten Napel en KeesJan Hendriks van de Hoofdweg 40 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
                                                 

NL-doet 2016 
 
Ook dit jaar hebben wij weer meegedaan aan NLdoet.  
Op zaterdag 12 
maart rond 14.00 
uur verzamelden 
we in de 
Vluchthaven.  
 
De bedoeling was 
om twee borden te 
plaatsen om 
iedereen die 
Lijnden in komt 
rijden, vooral 
degenen met 
slechte bedoelingen, erop te attenderen dat wij middels een buurt Whatsapp groep 
elkaar op de hoogte houden als er onraad wordt opgemerkt.  
Navraag leerde dat de gemeente Haarlemmermeer had aangegeven ook een 
aantal borden te gaan plaatsen. Dat aantal kwam niet overeen met de borden die 
wij graag willen neerzetten.  
Wij hebben daarop besloten om nog twee borden bij te bestellen en deze dan te 
plaatsen waar geen borden door de gemeente worden geplaatst. Die twee borden 
hadden we deze zaterdag wel in huis. Omdat het nog niet duidelijk is waar de 
gemeente de borden gaat plaatsen, konden wij (nog) niet aan het werk. 
 
Met één bord zijn we nog op de foto gegaan voor de Vrijwilligers organisatie van 
de Haarlemmermeer. Die ons zoals ieder jaar kwam bezoeken. Deze foto is 
geplaatst in de Westerpost. 

Voor meer informatie 
over de buurt-Whatsapp 
(inmiddels al "in de lucht" 
voor Hoofdweg Oost en 
Hoofdweg West in 
Lijnden. Misschien ook 
een idee voor 
Boesingheliede?) kunt u 
contact met ons 
opnemen. 
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13 jaar Schipholdossier 
 
Regelmatig heb ik u op de hoogte gehouden van de ontwikkelingen m.b.t. 
Schiphol en de betekenis daarvan voor ons dorp. De trigger voor mijn 
betrokkenheid kwam van Schiphol zelf. Schiphol kon zich permitteren om fouten te 
maken die gevolgen hebben voor de direct omwonenden, zonder daar de 
consequenties van te nemen. I.p.v. de voorgespiegelde vermindering van de 
overlast door de opening van de Polderbaan (u weet wel de “milieubaan”) hebben 
we nu meer overlast, omdat vliegtuigen niet meer de oude route volgen, maar 
rechtstreeks over Lijnden uitvliegen. In de eerste jaren had ik nog de hoop dat er 
naar redelijke voorstellen geluisterd zou worden.  
 
Dat voorstel was: niet uitvliegen tussen Badhoevedorp en Zwanenburg, maar 
tussen Lijnden en Zwanenburg. Feitelijk dus de route die gevlogen werd vóór de 
opening van de Polderbaan. Daarmee wordt zowel Lijnden als Amsterdam-West 
ontzien.  Dat was (en is) het enige thema waar we op bleven hameren in allerlei 
gremia. Daarom werd Lijnden lid van de VGP en - na het ondemocratisch tot stand 
gekomen en met veel trompetgeschal gepresenteerde Alders akkoord – traden we 
toe tot de BLRS, die in elk geval trachtte de handhavingspunten te behouden.  
 
Ook waren er van tijd tot tijd bijeenkomsten met vertegenwoordigers van 
Amsterdam-West, Badhoevedorp en Nieuwe Meer (en zelfs met Zwanenburg) en 
kwamen er initiatieven voor meer samenwerking tussen deze groepen. Allemaal 
erg mooi natuurlijk, maar resultaten leverde het niet op. Het enige resultaat dat we 
in Lijnden hebben binnengehaald was de meetpost van NOMOS, maar die kwam 
er pas nadat we (inwoners en bedrijven) zelf een meetpunt van Geluidsnet hadden 
bekostigd.  
Het Geluidsnet meetpunt is verdwenen, omdat de gemeente het niet nodig vond 
de exploitatie van alle meetpunten in de Haarlemmermeer te betalen en die zijn nu 
dus ook allemaal verdwenen. Misschien was het geld wel nodig voor een 
lichtzwaard op een rotonde of voor het honkbalstadion. Wie zal het zeggen? Maar 
goed de NOMOS meetpost staat er nog, al lijkt Schiphol maar niet toe te willen 
geven dat deze een permanent karakter heeft. Al vele malen heb ik verzocht de 
foto van de meetpost op de Nomos  website (http://nomos.schiphol.nl) aan te 
passen, maar dat is tot nu toe niet succesvol geweest.  
 
Over overlast hadden we in 2015 minder te klagen. Afgelopen jaar was sinds 2003 
het eerste jaar dat we bij mooi weer, zonder veel vliegherrie, in de tuin konden 
zitten. De wind kwam heel lang uit het zuiden en zuidwesten. Dat gaf wel wat 
minder stabiel weer, maar het betekende ook flink wat minder starters naar het 
noorden.  
 
 

Dat heeft zich voorlopig ook doorgezet naar het 1e kwartaal van 2016 (let wel, dat 
is een BAS kwartaal en dat loopt tot 1 februari 2016). Mogelijk dat de 
klimaatverandering voor de geluidsoverlast in Lijnden dan weer positief uitpakt. 
 
Klagers zijn er sowieso niet zo veel uit Lijnden. Men weet zo langzamerhand wel 
dat dit weinig zin heeft. Hoewel… de statistieken van het Bewoners 
Aanspreekpunt Schiphol worden inmiddels wel gebruikt bij het uitstippelen van 
beleid. En dan wordt de vraag om verlegging van de route ineens in een heel 
ander licht bezien (“jullie hebben daar nauwelijks klagers, dus het zal allemaal wel 
meevallen”). 
 
Schiphol gaat ondertussen haar eigen gang en ook LVNL vindt dat die bewoners 
zich maar eens koest moeten houden. Men wil meer vliegen en tracht gemaakte 
afspraken te omzeilen met verhalen die de burger in slaap moeten sussen. 
Ondertussen wordt, tegen alle afspraken in, ruimte geboden aan nieuwe 
prijsvechters, die geen enkele meerwaarde bieden voor de mainport functie van 
Schiphol. Ook “bijna botsingen” worden nu in verband gebracht met de afspraken 
om zo geluidsvriendelijk mogelijk te starten en te landen, dus die parallelle 
Kaagbaan zal er ook wel komen. Dat belooft nog wat voor Rijsenhout.  En dit dan 
allemaal in het besef dat de luchtvaart zorgvuldig buiten de klimaat conferentie 
werd gehouden. De verwachting is dat de luchtvaart tot 2034 gaat verdubbelen, 
maar afspraken over CO2 uitstoot komen (misschien) pas na 2020.  
 
Het zij zo. Na 13 jaar vind ik het inmiddels welletjes. De aanvankelijke 
gedrevenheid is er wel zo’n beetje uit. Reden waarom ik het Schiphol dossier 
voorlopig op een laag pitje heb gezet.  
 
Rest mij iedereen die de afgelopen jaren 
de verschillende initiatieven heeft gesteund 
en heeft meegedaan, langs deze weg 
hartelijk te danken. 
 
Louis van Daalen 
 
 
 
 
BLRS = Vereniging voor Bescherming van  
             het Leefmilieu in de Regio Schiphol 
LVNL = Luchtverkeersleiding Nederland 
BAS = Bewoners Aanspreekpunt Schiphol 
VGP = Vereniging Gezamenlijke Platforms 
NOMOS = Noise Monitoring System Schiphol 
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Feliciteren 
 

Op 8 februari om 03.04 uur 

werd Nico geboren  

 
het zoontje van Sven en Maaike de Smit 

Zij wonen als gezin aan de Lijnderdijk 230. 
 

 
 
 
 
 

 
En de volgende dag, 9 februari 

werd een kindje geboren op Hoofdweg 199. 

Haar naam is Rianne. 

Zij is dochter en zusje van  
Chris, Adrie en Neline Klaasse Bos. 

 

 
 

Wij feliciteren de jonge ouders en grootouders van harte met deze 
blijde gebeurtenis en wensen iedereen Veel Geluk!! 

 
*-*-*-*-* 
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Schaatsen. 
 
Het schaatsseizoen is voorbij, de schaatsen zijn opgeborgen.   
Het is een goed seizoen geweest voor onze jongens Christoffel en Johan 
Hendriks. Zij hebben goed gepresteerd in het A-peloton van team Haven 
Amsterdam, de marathonploeg van de studentenschaatsvereniging SKITS van de 
Universiteit van Amsterdam en de Vrije Universiteit.  
 
Zij doen mee aan de Top divisie KNSB marathon wedstrijden, elke zaterdagavond 
om half negen op vrijwel alle 400 meter schaatsbanen in Nederland. Ook zijn er 
wedstrijden in het buitenland: op de Weissensee en in Zweden (Falun). De 
jongens zaten er dit jaar goed bij, ze deden actief mee in het peloton, reden alle 
wedstrijden uit en zaten bij vele ontsnappingen.   
 
Johan is sterk dit jaar en technisch goed, Christoffel laat zich zien, maar moet nog 
werken aan zijn techniek. Ze krijgen alom waardering  dat ze als studentenploeg 
zoveel hebben bereikt en zo dicht bij de top van het marathonschaatsen in 
Nederland zitten.  
Beste prestatie van Johan in het afgelopen seizoen: 7e KPN cup Hoorn en beste 
prestatie van Christoffel in dit seizoen: 9e KPN cup Eindhoven. Wij genieten vanaf 
de zijlijn en zijn erg betrokken (en vreselijk partijdig dus). 
In Nederland dan misschien iets minder bekend, maar Johan glorieerde vooral op 
de buitenlandse televisie. In Oostenrijk werd hij 2e op de Oostenrijkse Openbare 
Nationale Kampioenschappen en in Zweden won hij de Vikingarännet, de 
wedstrijd van de grote toertocht in Sigtuna.  Deze toertocht was zowel op de 
Zweedse als op de Noorse en Duitse tv te zien en Johan kwam uitgebreid in 
beeld.  
Op de Jaap Edenbaan in Amsterdam won Johan afgelopen maand het 
Nederlands Studenten Kampioenschap op de schaats. 
En nu maar weer hardlopen, skeeleren en fietsen, want in de zomer moet de 
conditie en het duurvermogen worden opgebouwd. 
 
Evelien en KeesJan  
 

 
 
Aktiefoto:  
Johan (met bril) en  
Christoffel Hendriks 
 
 
 

 



________________________ _______________________                       ________________________ _______________________ 
 

Musicalkoor-concert 
 
Al ruim 20 jaar zing ik, Angelique, bij de "Midway Joy Singers". Een musicalkoor 
met 65 leden. We zingen meerstemmig en alle stukken uit het hoofd. 
Op zaterdag 21 mei en zondag 22 mei a.s. geven wij een groots concert in theater 
De Meerse in Hoofddorp. 
  
Het koor is opgericht in 1992. Toen bestond het nog uit 20 leden en was het 
repertoire vooral religieus en Nederlandstalig. Binnen een paar jaar groeide het uit 
tot een koor van 45 leden.  
Met de komst van de huidige dirigent Hein Verheijen uit Halfweg is het roer totaal 
omgegooid en zingen we voornamelijk musicalrepertoire. Dit komt rechtstreeks uit 
Amerika en zingen daarom alles engelstalig.  
We hebben al van alles gezongen; van de Phantom of the Opera tot Miss Saigon 
en van Aspect of love tot Chess. Eén van de hoogtepunten was de musical Les 
Miserables. 
  
Voor een optreden bedenken we altijd een thema. Dit keer is dat "a celebration of 
beautifull songs". Het wordt een avond/middag met afwisselend repertoire waarin 
ook oude tijden zullen herleven.  
Behalve vrolijke en uptempo muziek zullen we ook enkele klassieke nummers 
zingen. Hierin wisselen mannen- en vrouwenstemmen elkaar af of zingen we 
melodielijnen door elkaar heen.  
  
Aan dit concert is twee jaar voorbereiding vooraf gegaan. Die tijd hebben we hard 
nodig om alles in te studeren .Behalve de noten en de tekst hebben maken we 
ook bewegingen.  Ook is er de nodige aandacht aan kleding besteedt. Kortom; het 
oog wil ook wat.  
  
Zingt u zelf ook en bent u nieuwsgierig wat 
wij ten gehore brengen of heeft u gewoon zin 
in een gezellige muzikale zaterdagavond of 
zondagmiddag? Neemt u dan contact met 
mij op. 
Voor het reserveren van kaarten kunt u 
mailen naar j.w.vrijbloed@hetnet.nl 
  
Angelique Vrijbloed 
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Dierenarts 
 
In het pand aan de Lijnderdijk 209 is sinds 5 januari 2016 
een dierenarts-praktijk gevestigd. 
Bastiaan Willemse, de dierenarts, heeft eerst het gehele 
pand, het woon- en werkgedeelte grondig gerenoveerd. Hij 
ontdekte de locatie tijdens één van zijn vele fietstochten, 
o.a. rondje Nieuwe meer. De landelijke omgeving, en toch 
dicht bij Amsterdam, waar hij vandaan komt, trekt hem erg 
aan. 
 
Bastiaan (30) is 7 jaar geleden afgestudeerd in de diergeneeskunde en heeft eerst 
bij verschillende praktijken wat meer ervaring opgedaan. Als officier – dierenarts is 
hij werkzaam voor de landmacht, en dan vooral voor de paarden. 
 
Voorlopig runt hij de praktijk voor gezelschapsdieren / kleine huisdieren alleen.  
Bastiaan hanteert geen openingstijden, hij is veel aanwezig, u kunt hem bellen 
voor een afspraak. 
 
Lijnderdijk 209, 023-8222308  
www.dierenartspraktijkopdedijk.nl, info@dierenartspraktijkopdedijk 
 
 
 



________________________ _______________________                       ________________________ _______________________ 
 
 

Verhuizen 
 

Beste allemaal, 

Wij gaan 28 april verhuizen. 
Met heel veel plezier hebben wij  (vanaf oktober 2008)  
op Hoofdweg 80 gewoond. 
 
Onze echte nieuwe stek kunnen we deze  zomer 
betrekken in Badhoevedorp. Tussentijds verblijven we 
nog  elders. 
Via deze weg wil ik  alle lieve, behulpzame en 
vriendelijke buren bedanken voor de fijne jaren! 

Groetjes,  
Imre en Bente Starreveld, Barbara van der Lans en de hondjes Spud en Puck. 
 
 



________________________ _______________________                       ________________________ _______________________ 
 

VOS Handbal 
 
Het voorjaars-zonnetje komt er weer aan, de temperatuur stijgt, dus het wordt tijd 
dat onze handballers en handbalsters van VOS weer naar buiten gaan. 
 
Maar eerst nog even een korte terugblik naar het afgelopen binnen seizoen. Deze 
heeft 2 kampioenen opgeleverd.  

 
De eerste kampioen 
waren de jongens van 
de D1. Deze jonge 
mannen hadden een 
zeer goed seizoen en 
werden ongeslagen 
kampioen alle 12 
wedstrijden gewonnen.  
 
Zeer knap als je 
bedenkt dat dit team 
pas 2 jaar bezig is!  
 
 
 

 
Het tweede team wat zich als kampioen mocht kronen waren de meiden van de 
D2. Na een zeer spannende strijd met de nummer 2 (WeHave), was uiteindelijk 
het doelsaldo doorslaggevend. Deze was van onze Vos Meiden een stuk beter en 
dus mochten deze jonge meiden zich net zoals vorig jaar kampioen noemen. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

-20- Op de website van Vos (www.voshandbal.nl) zijn 2 uitgebreide wedstrijd 
verslagen te lezen van deze kampioenswedstrijden.  
 
De overige teams van Vos hebben met wisselend succes gepresteerd. De heren 1 
kwamen na een moeizame start uiteindelijk 2 punten te kort om het 
kampioenschap te prolongeren en zijn op een verdienstelijke 2de plaats geëindigd. 
 
De dames 1 hebben zich als middenmotor gehandhaafd in hun klasse. Met 16 
punten uit 16 wedstrijden. Helaas hebben de dames 2 geen wedstrijd kunnen 
winnen en zijn ze met 1 punt laatste geworden. Dit zelfde lot trof onze E-jeugd.  
 
Nu weer lekker buiten handballen. Hieronder het thuis programma bij het 
vossennest. 
 
Team Datum Tijd
E‐Jeugd voorjaar 17‐4‐2016 VOS E1 WeHaVe E1 9:30
Dames Senioren 17‐4‐2016 VOS/DSG DS2 S.V. Zeeburg DS4 11:30
Dames Senioren 17‐4‐2016 VOS/DSG DS1 S.V. Zeeburg DS2 12:45
D‐Jeugd voorjaar 17‐4‐2016 VOS/DSG D2 KRAS/Volendam D2 14:00
Heren Senioren 17‐4‐2016 DSG/VOS HS1 LHV HS1 15:00
D‐Jeugd voorjaar 17‐4‐2016 DSG/VOS D1# Najaden D1 16:15

F‐Jeugd voorjaar 22‐5‐2016 VOS F1 DSS F3 10:00
Dames Senioren 22‐5‐2016 VOS/DSG DS1 Baarn DS1 11:00
D‐Jeugd voorjaar 22‐5‐2016 VOS/DSG D2 HSV D1# 12:15

F‐Jeugd voorjaar 29‐5‐2016 VOS F1 DSS F4 9:30
D‐Jeugd voorjaar 29‐5‐2016 VOS/DSG D2 Havas D2 10:30
Dames Senioren 29‐5‐2016 VOS/DSG DS1 Fulmen/Fidelitas DS1 11:30
Dames Senioren 29‐5‐2016 VOS/DSG DS2 Havas DS3 12:45
D‐Jeugd voorjaar 29‐5‐2016 DSG/VOS D1# Havas D1 14:00
Heren Senioren 29‐5‐2016 DSG/VOS HS1 Havas HS2 15:00
E‐Jeugd voorjaar 29‐5‐2016 VOS E1 KRAS/Volendam E3 16:15  
 
Wie weet tot ziens, alle teams kunnen de aanmoedigingen hard gebruiken. 
 
Met sportieve groet, 
Vos Handbal. www.voshandbal.nl 
 



________________________ _______________________                       ________________________ _______________________ 
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               Pétanque Lijnden 
 
Wintertoernooi Pétanque Lijnden 2016 
Het afgelopen wintertoernooi was een groot succes gezien de 
inschrijving van 16 doubletten.  Daar de wedstrijdcommissie een speler met ’n W - 
licentie koppelde aan een speler met C – licentie, (wedstrijdspeler en clubspeler) 
waren de doubletten goed in evenwicht en ontstonden er prettige en leuke boule 
partijen.  
Elk team kreeg een wedstrijdkaart met daarop 3 voorgelote partijen en de 
teamcaptains moeste na elke partij hun uitslag doorgeven aan de wedstrijdtafel 
zodat alles keurig en netjes werd bijgehouden. De dames Jos en Gonnie, die op 
deze dag voor de hapjes en drankjes zorgde, willen we via deze weg hartelijk 
bedanken. Nadat de derde partij gespeeld was kon de wedstrijdleider de 
eindstand opmaken. 

 
 
 
 
 

 
We kunnen wederom terug kijken op een gezellige en geslaagde boule dag met ’n 
prijzentafel die voorzien was van leuke prijzen. 
 
Dinsdag 5 april hadden we onze jaarlijkse Algemene Leden Vergadering (ALV). 
Een groot aantal leden had de moeite genomen om deze avond aanwezig te zijn 
wat bij het bestuur altijd weer als een goede waardering overkomt voor hun inzet 
van de vereniging. 
 
Inmiddels is de wedstrijdcommissie alweer druk bezig met de voorbereiding voor 
het Kool-Lijnden Toernooi dat gespeeld gaat worden op zaterdag 16 april. 
De inschrijving is open t/m 14 april 18.00 uur en bij 36 teams zit het toernooi vol. 
Het toernooi begint om 10.30 uur en zal ongeveer tussen 16.30 en 17.00 uur 
afgelopen zijn. Kom eens kijken! 
 

U bent van harte welkom op ons jeu de boule terrein achter het Dorpshuis. 
 
Freek Vogelaar, Pétanque Lijnden  

 

Nr Wintertoernooi 2016 Winst Saldo
1e Bonfils Blerou - Cor Harte    3   33 
2e Rob Duffels - Wim Meekel    3   25 
3e Arnold Stam - Jan v Tienderen    3   18 
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